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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Országgyul'&'S I ivat lá
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Érkezett: 2007 MÁRC 2

„Mennyibe kerül az adófizetőknek a romlott áru újracsomagolása?" címmel a Házszabály

91 . § (1) és (2) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Szilvást' György

miniszter úr részére .

Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Mára mindenki számára világossá vált, hogy Gyurcsány Ferenc és kormánya hazudott az
embereknek. Ezek a hazugságok pénzügyi, gazdasági válságba sodorták az országot, a
családok számára pedig megélhetési válságot okoztak. A kormány a saját hazugságaikkal való
szembenézés helyett új kommunikációs szakemberek alkalmazásában látja a megoldást .

Az új szakemberek közül korábban Pimper Richárd az Albacomp Számítástechnikai Zrt .
vezérigazgató-helyettese, Baráth Péter a Publicis Hungary Reklámügynökség ügyvezető
igazgatója, Kirsch Zsuzsa a McCann Erickson kommunikációs ügynökség kreatív igazgatója,
Rózsa Gyöngyi a Lowe GGK kommunikációs ügynökség PR-igazgatója volt, míg Tóth
András az IFUA Horváth and Partners Vezetési Tanácsadó cégénél dolgozott tanácsadóként .

A felsorolás alapján nyilvánvaló, hogy az új kommunikációs stáb tagjai jól fizető pozíciókat
áldoztak fel a kormányzati hazugságok megmagyarázására .

Írásbeli kérdés



Tisztelt Miniszter úr!

Kérem Önt, tájékoztasson arról, a korábban Pimper Richárdot foglalkoztató Albacomp
Számítástechnikai Zrt. mennyi és milyen mértékű állami megbízást kapott Gyurcsány Ferenc
miniszterelnöksége idején, valamint hány, jelenleg is érvényben lévő szerződés van az állam
és az Albacomp Számítástechnikai Zrt. között és milyen értékben?

Mennyi és milyen mértékű állami megbízást kapott Gyurcsány Ferenc miniszterelnöksége
idején a Publicis Hungary Reklámügynökség, illetve hány, jelenleg is érvényben lévő
szerződés van az állam és a Publicis Hungary Reklámügynökség között és milyen értékben?

A korábban Kirsch Zsuzsát foglalkoztató McCann Erickson kommunikációs ügynökség
kapott-e állami megbízást Gyurcsány Ferenc miniszterelnöksége idején és milyen mértékben,
illetve hány, jelenleg is érvényben lévő szerződés van az állam és a McCann Erickson
kommunikációs ügynökség között és milyen értékben?

Mennyi és milyen mértékű állami megbízást kapott Gyurcsány Ferenc miniszterelnöksége
idején a Lowe GGK kommunikációs ügynökség, illetve hány, jelenleg is érvényben lévő
szerződés van az állam és a Lowe GGK kommunikációs ügynökség között és milyen
értékben?

A Gyurcsány-kormány mennyi és milyen mértékű állami megbízást adott az IFUA Horváth
and Partners Vezetési Tanácsadó cégnek, valamint hány, jelenleg is érvényben lévő szerződés
van az állam és az IFUA Horváth and Partners Vezetési Tanácsadó cég között és milyen
értékben?

Várom Miniszter Úr válaszát!

Budapest, 2007 . március 27 .
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